
Rondvraag Commissie Ruimte 7 maart 2013 

Innovatieonderzoek Schilderskwartier 
In de laatste infobrief Schilderskwartier is te lezen dat het innovatieonderzoek niet doorgaat. Met 

name HDSR wil niet meewerken aan een onderzoek. De gemeente wil zich blijven opstellen als 

regievoerder van het proces en beraad zich net zoals de andere partijen zich intern op de 

vervolgstappen. De gemeente streeft daarbij naar een gezamenlijke oplossing. De fractie 

ChristenUnie-SGP heeft naar aanleiding van dit bericht een aantal vragen. 

1. Wat zijn de (voornaamste) redenen dat alle zes de partijen niet tot overeenstemming 

konden komen over de financiering van een onderzoek? 

2. Wat was (los van de financiële kant) de reden voor HDSR om af te haken? 

3. Wat zijn de vervolgstappen die de gemeente als regievoerder wil gaan nemen? 

4. Welke invulling geeft het college aan de rol van regievoerder in het verdere proces? 

5. Hoe wordt de raad betrokken bij het vervolg van het proces? 

Namens de ChristenUnie-SGP, 

Leon de Wit 


